

# 2020 全国杰出华文教师奖

## DISTINGUISHED CHINESE LANGUAGE TEACHERS AWARDS 2020

### 宗旨

肯定并褒奖华文教师对中华语文与文化教育所做出的贡献。

### 提名方式

学生、家长、教师及校长可通过 ([a href="#">以下方式进行提名：

- 上网：[chintaw2020.sphevents.com.sg](#)
- 扫描下方的QR码
- 下载提名表格：[bit.ly/DCLTA2020](#)

填写提名表格时，请将获提名的教师在2019年内的杰出贡献，以华文或英文说明（限于150字到500字）

提名截止日期：2020年4月24日

### 资格

所有本地教育部属下小学、中学、高中或初院的在职华文教师都可被提名（曾获“全国模范华文教师奖”者除外）

所有获提名的教师必须能通过创新的教学法或学习活动，激发学生对中华语文与文化的兴趣。

获提名的教师也应该具有专业精神，关心学生，以及深受学生、家长和同事们的爱戴。

### 奖励

杰出华文教师各可获得1500元现金以及奖座一个。

### 询问电邮

[thampb@sph.com.sg](mailto:thampb@sph.com.sg)

### OBJECTIVE

To give due recognition to deserving Chinese language teachers who have shown exemplary efforts towards education of Chinese language and culture

### NOMINATION

Students, parents, fellow teachers and school leaders may nominate worthy teachers through these methods:

- Online nomination: [chintaw2020.sphevents.com.sg](#)
- Scan QR code at bottom
- Download nomination form: [bit.ly/DCLTA2020](#)

Each nomination has to be supported by an English or Chinese write-up of 150 to 500 words/characters about the nominee's contributions in 2019

Nomination deadline: 24 April 2020 (Friday).

### ELIGIBILITY

All Chinese language teachers in MOE primary, secondary, pre-universities, junior colleges and IP schools are eligible (except for past winners of this award)

Nominated teachers are able to inspire students' interest in Chinese language and culture through creative teaching or learning activities

The nominees also possess passion for teaching and command respect from students, parents and fellow teachers

### PRIZES

All winners will receive \$1500 cash and a trophy each.

### ENQUIRY

[thampb@sph.com.sg](mailto:thampb@sph.com.sg)



立即扫描  
提名好老师  
SCAN TO  
NOMINATE NOW

主办



协办



支持



Ministry of Education  
SINGAPORE